

The 5th Hong Kong Lighting Design Competition – Judging Panel 第五屆香港燈飾設計比賽 – 評判團

Mr Kinney Chan

Chairman, Hong Kong Interior Design Association

Kinney obtained his BA in Interior Design from Demonfort University, UK. Prior to returning to Hong Kong and founding KCA, he spent two years working in Company Designer Limited, which is a reputed design company situated in Manchester.

Kinney is the chairman of the Hong Kong Interior Design Association and the former director of the Hong Kong Design Centre. He strives to increase public awareness of interior design as well as the development of the creative industry in Hong Kong.

香港室內設計協會會長 陳德堅先生

陳德堅畢業於英國 De Monfort University 的室內設計系，持有文學學士學位。在香港成立 KCA 之前，他曾經在曼徹斯特著名的設計公司 Company Designer Limited 工作，期間陳先生參與多項室內設計的項目。陳先生現擔任香港室內設計協會會長和曾任香港設計中心董事之職，在任期間，致力提高公眾對室內設計文化、以及對香港創意產業發展的關注。



Mr Ronnie Chen

Managing Director, Most Trend Ltd, EGLO-exclusive partner Hong Kong

Mr Ronnie Chen studied graphic design and interior design diploma at the First Institute of Art and Design and Rhodex International respectively. In 2009, he obtained his MBA degree from the University of Wales UK.

Mr Chen has over 20 years of experience in the advertising and interior design field, and has co-coordinated and created a lot of works. He has rich experience related to graphics design, product design, visual art, installation art, ideas creation, business management, and marketing and sales. He is a Senior Member of the Hong Kong Institute of Marketing and has obtained the ProM qualification.



EGLO 香港獨家代理及合作夥伴 Most Trend Ltd 董事總經理 陳建榮先生

陳建榮先生早期分別於大一設計學院及英國 RHODEC International 修讀平面設計及室內設計文憑，並於 2009 年畢業於英國威爾斯大學，取得工商管理學碩士學位。

陳先生經營廣告制作及室內設計公司二十多年，先後統籌及創作大量作品，對平面設計、產品設計、視覺藝術、裝置藝術、創意創作、商務管理、市場營銷等有著豐富經驗，期間更取得市務學會資深會員及專業市務師資格。

The 5th Hong Kong Lighting Design Competition – Judging Panel 第五屆香港燈飾設計比賽 – 評判團

Mr Robert Lam

Vice President, Hong Kong Institute of Architects

Robert Lam is a Director at Wong & Ouyang (HK) Ltd. He has been involved in many building projects in Hong Kong including offices and commercial developments, institutional buildings and residential developments. He is the current Vice Chairman of the Architects Registration Board and an Honorary Professor at the School of Architecture, Guangzhou University.

香港建築師學會副會長 林秉康先生

林秉康先生現為王歐陽(香港)有限公司董事，參與多項本港大型建築設計項目，包括辦公樓及商場、公建及住宅發展項目。林先生亦任香港建築師註冊管理局副主席、廣州大學建築學系名譽教授。



Mr Dennis Lau, JP

Chairman, The Association of Architectural Practices

Mr Dennis Lau is the Chairman and Managing Director of Dennis Lau & Ng Chun Man Architects & Engineers (H.K.) Ltd (DLN). He is also the Honorary Professor of the Department of Architecture at the University of Hong Kong, the former President of the Hong Kong Institute of Architects and the former Chairman of the Architects Registration Board.

Mr Lau has renowned reputation in the industry, and has led design projects of record-breaking, innovative and complex buildings, including three of the tallest twenty completed buildings in the world. With his leadership, DLN is active in Europe, the Middle East, China and East-Asia and is at the fore-front of modern environmentally friendly design in Hong Kong.

建築師事務所商會主席 劉榮廣太平紳士

劉榮廣先生現任劉榮廣伍振民建築師事務所(香港)有限公司主席兼董事總經理。他亦是香港大學建築學系名譽教授，並曾任香港建築師學會會長及建築師註冊管理局主席。

劉先生於設計界享負盛名，常處理複雜龐大的建築項目，經驗豐富，當中包括三幢世界首二十高的摩天大廈。在劉先生的帶領下，劉伍所亦將業務擴展到了中國、東南及東北亞、中東、東歐等多個國家，亦在中國及中東設有辦事處，並且走在香港環保建築設計的最前線



The 5th Hong Kong Lighting Design Competition – Judging Panel

第五屆香港燈飾設計比賽 - 評判團

Mr Lee Chi-wing

Executive Committee Member, Hong Kong Designers Association

Lee Chi-wing was born in Hong Kong. He received a BA in Industrial Design in 1989 from the Polytechnic University of Hong Kong before joining the Ecole Nationale Supérieure de Création Industrielle in Paris where he received his MA in 1992. From 1992 to 1994, he remained in Paris working for industrial design consultant. Upon his return to Hong Kong in 1994, he joined Philips Design in 1995. In 1998, he set up Milk design, its main services include consultancy projects of industrial and consumer products for international companies, and conception and creation of lifestyle products. Under the view that design is simple and human, design is an important tool to provide various possibilities and experience to our daily life, Feel Good home accessory brand was established in 2002.



香港設計師協會執行委員 李志榮先生

李志榮，生於香港。1989 年獲香港理工大學產品設計系學士，後負笈法國巴黎工業設計國家專上學院 (Les Ateliers)，1992 年取得碩士名銜。1992 至 1994 年間，於巴黎設計公司工作。1994 年回港工作，受聘於香港飛利浦設計 (Philips Design)。1998 年成立 Milk Design，提供全面產品設計服務。2002 年進一步將自家概念設計的產品理念實踐，創立 Feel Good Home 品牌，實行一個以設計為主導的企業理念，主力設計生產優質家居生活用品。

Mr Howard Ng

Marketing Director, Asia – Neonlite Electronic & Lighting (HK) Ltd, MEGAMAN®

Being a young entrepreneur with innovation, Howard has joined MEGAMAN® since 2004, and is currently the Marketing Director, Asia of the company, responsible for the business development, and sales and marketing of MEGAMAN® in Hong Kong and Asia.

With Mr. Ng's 12 years of experience in the lighting industry, his captivating leadership made MEGAMAN® one of the best-selling brands in the market. He provides strategic direction to the company's Sales and Marketing Team, thus, made huge contribution to the rapid expansion of the company's market share in the industry, overseeing the running of 15 MEGAMAN® concept stores in Asia, direct selling business in the professional market and in more than 600 distribution outlets.



曼佳美® 亞洲市場拓展總監 伍孝和先生

伍孝和先生於 2004 年加盟節能照明品牌 - 曼佳美® (香港) 照明電器設備有限公司，現任亞洲市場拓展總監，負責曼佳美®於香港及亞洲區的市務拓展，市場推廣及銷售。

伍先生於照明行業已經擁有 12 年豐富經驗，憑着卓越的領導才能，引領着龐大的市場部門，為公司提供優秀的策略及方向，開拓更多銷售點。現時，曼佳美®於亞洲擁有十五間專門店及超過 600 個銷售點，成為區內最暢銷的節能照明品牌之一。

伍先生畢業於香港理工大學商學系，主修市場管理。

The 5th Hong Kong Lighting Design Competition – Judging Panel 第五屆香港燈飾設計比賽 – 評判團

Miss Agatha Tsang

President, Industrial Designers Society of Hong Kong

Agatha Tsang, founder of Bon Bone Design, was first trained as a graphic designer and illustrator in HK leading design schools. She worked in the graphics and advertising field in the beginning of her career. In 1989, she took French and cultural studies in Aix-en-Provence, France. She then obtained her Master Degree in Product Design from École Nationale Supérieure de Création Industrielle in 1993. Ms Tsang had been Creative Manager of TCL Multimedia Technology Holdings Ltd.'s Global Design Team and Project & Creative Consultant of DELSEY.

香港工業設計師協會主席 曾珮琳小姐

曾珮琳，好骨子設計創辦人。曾氏最初在香港修讀平面設計和插畫科，其後，她開始她的平面及廣告設計職業生涯。1989年，她在法國艾克斯普羅旺斯修讀法文和有關文化科目，並於1993年畢業於巴黎 École Nationale Supérieure de Création Industrielle，取得產品設計碩士。曾氏分別在TCL多媒體科技控股有限公司擔任國際產品設計部經理，亦曾在DELSEY擔任創意及項目顧問。

